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Indkommen post
Brev med tilbud fra Lumberjack. En pris på 8000 + moms for fældning af 20  træerne inden 28.April.

Det er umiddelbart en god pris. Mere om dette i Grønne områder.

Ellers ingen post – heller ikke fra Colas – endelig pris forhåbentlig i løbet af april. Kontaktpersonen

regnede med at prisen ville holde.

Grønne områder
Der blev snakket indhentning af sommertilbud fra andre gartnere – Bestyrelsen har godt indtryk af

kvalitet af arbejdet De Grønne Smølfer laver i Gjelstensåsen. Det blev besluttet at indhente tilbud fra

Lidman Haver A/S, som vist stadig laver arbejde for GF Dankær. Derfor burde han kunne spare tid på

at lave Gellesten også

Dankær beskærer vist selv træerne. Der var generelt ikke stemning for at bestyrelsen skulle arbejde

med de grønne områder.

Det blev vedtaget at tage imod tilbud om fældning af træer fra LumberJack i forbindelse med

asfalteringen.

Det blev besluttet også at indhente tilbud fra Lumberjack på trekantsområdet ved Dankær.

Der blev snakket om den forestående asfaltering. Vi skal selv rundt med Roundup., der hvor græs

vokser op gennem asfalten. Specielt mellem Jarls- og Hjørdisvej. Der snakket om at kontakte

kommunen for at sikre der ikke er planlagt anlægsarbejde - skal der fx fjernvarme den vej omkring de

ny-asfalterede stier? Formand vil kontakte forsyning angående riste. Det blev diskuteret Kommunen

laver ramperne. Det koster lidt at få lavet ramperne – de der 7-8000

Der blev diskuteret riste. Kontaktpersonen ved colas, som gav asfalteringstilbuddet mente at ristene

var ok. De nye typer af ristene er støbt og ikke flydende.

Økonomi

Vi har fået 481kr i aktie udbytte.



Ved mødet manglede kun 19 kontingentbetalinger, men de kan være på vej. En har betalt dobbelt.

Betaling første rate til asfalteringen i maj.

Der skal også betales for ny kontrakt for grønne områder 41.000 halvårligt

Der blev diskuteret beskæring af valnøddetræer på Jarlsvej.

Der blev diskuteret asfalt rundt omkring – huller bl.a. på Jarlsvej – den er blevet tippet – Henrik og

Pia har tippet Egedal om huller i asfalten.

Opfølgning fra Generalforsamlingen
Der er accepteret tilbud om asfaltering fra colas. Der blev diskuteret bomme for at sætte farten ned

på cyklerne. Der blev diskuteret hajtænder i forbindelse med asfaltering, og om man evt. kunne lave

bump i stedet for bomme?

Der blev snakket belysning. Kan kommunen pålægge Dankær om manglende lys på stien mellem jarls

og Sigridsvej? Vi prøver tip Egedal Både som privat person og i grundejerforenings regi.

Opfølgning fra sidst
Ikke noget siden grundejerforeningen

Eventuelt
Der blev snakket salg af huse. Er der huse til salg? Der har ikke været hussalg.

Næste møde
Emner: Asfaltering og havemand. Bestyrelsesmøde planlagt ved Dennis Mandag d. 13. juni 2022 – kl.
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